
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 5. december 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål T
Mener ministeren, at danskerne kan have tillid til beskyttelsen af vores grundvand, men-
neskers sundhed og miljøet, når Miljøstyrelsen i årevis har haft indberetninger liggende, 
om at mindst 138 virksomheder anvender ulovlige mængder af sprøjtegifte, uden at der 
bliver grebet ind? Der henvises til artiklen ”Miljøstyrelsen har ignoreret oplysninger om 
sprøjtemiddel-overskridelser, der kan true grundvandet”, Information, den 4. december 
2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL), Leila Stockmarr (EL) 
og Carl Valentin (SF).

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand

1/1

Offentligt
(Omtryk - 16-12-2024 - Tilføjet spørger) MOF Alm.del - Samrådsspørgsmål T

Miljø- og Fødevareudvalget 2024-25


